
Första inredning av daghemmet Villa Anemone, behovsutredning 
 
SUUS 30.09.2021 § 56    
 
865/10.03.02.00/2021    

 
Mer information: 
chef för småbarnsfostran Annika Hiitola, tfn 050 341 6269 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Villa Anemones skissplan, som baserar sig på projektplanen vilken godkändes av 
svenska utskottet för undervisning och småbarnspedagogik 24.3.2021 § 20, 
möjliggör ibruktagandet av lokalerna hösten 2022. Således bör det i budgeten för 
2022 inkluderas anslag för första inredning av daghemmets lokaler enligt 
behovsutredningen. 
 
De ifrågavarande utrymmena är oinredda och behöver således komplett 
möblering med skåp, bord, stolar och annan utrustning som lämpar sej för 
småbarnspedagogik. Utrymmena utgörs av fem grupputrymmen, tre tamburer, 
personalens arbetsrum samt ett litet mötesrum/kansli samt korridorsutrymme. 
Grankulla har för tillfället avtal med Lekolar om anskaffning av möbler till 
småbarnspedagogiska enheter. Planeringen sker med hjälp av dem och deras 
specialkunskap inom området. Även den tekniska utrustningen behöver 
uppdatering och anskaffning av verksamhetsmaterial så som spel, leksaker, 
pennor, papper etc. behöver anskaffas. Utöver dessa behövs anskaffning av 
köksutrustning så som tallrikar, morgonmålskärl etc. 
 
Till daghemmets första inredning behövligt investeringsanslag (alv 0): 
 

Inredning (planeras i samråd med Lekolar)  120 000 € 
Köksutrustning (planeras i samråd med stadens 
kosthållsservice) 

18 800 € 

iPad-tablettdatorer, laddningsvagn, skyddskal 
med tangentbord 14 x 2 grupper 

18 700 € 

6 bärbara datorer  12 700 € 
Verksamhetsmaterial (spel, pennor etc) 
  

10 000 € 

Totalt 180 200 €  
 
Stadsstyrelsen torde ta ställning till investeringsanslagets storlek i samband med 
behandlingen av budgeten för år 2022. 
 

Bildningsdirektör Mikael Flemmich: 
 
Svenska utskottet för undervisning och småbarnspedagogik föreslår för 
stadsstyrelsen att behovsutredningen i anslutning till första inredningen av 
daghemmet Villa Anemone må godkännas. 
 
.......... 
 
Viceordförande Susanna Westermarck understödd av ordförande Nina 
Colliander-Nyman föreslog följande tillägg till beslutsförslaget: 
 
Utskottet understryker att IKT-anskaffningarna bör göras med ändamålsenlighet 
och kostnadseffektivitet i åtanke. 



 
Förslaget godkändes enhälligt. 
 

Beslut: 
Enligt beslutsförslaget. 
 
Utskottet underströk att IKT-anskaffningar bör göras med ändamålsenlighet och 
kostnadseffektivitet i åtanke. 


